

Date: 5th May 2021

التاريخ: 5 مايو 2021

To: Mr. Hamad Abdallah Al Ali
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

إلى: السيد/ حمد عبدالله العلي
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Further to our announcement on 21 April 2021, regarding the initiation of the share transfer process to acquire 100% of the share capital of Bank Audi sae (Egypt), kindly be informed that the aforementioned process has now been completed with all necessary regulatory approvals in place.

عطفًا على إعلاننا الأخير بتاريخ 21 أبريل 2021 المتعلق ببدء عملية نقل الأسهم لاستكمال الاستحواذ على حصة 100% من رأسمال بنك عودة ش.م.م. (مصر)؛ فإننا نود إعلامكم بإتمام عملية نقل الأسهم، والحصول على الموافقات اللازمة من كافة الجهات التنظيمية.

FAB will now begin integrating the assets and operations of Bank Audi sae (Egypt) and FAB Egypt, with the integration process expected to be completed in 2022.

وسيعمل بنك أبوظبي الأول الآن على دمج عمليات وأصول بنك عودة ش.م.م. (مصر) مع الأنشطة الحالية لبنك أبوظبي الأول - مصر؛ و من المتوقع الانتهاء من عملية توحيد الأعمال في عام 2022.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

مقرر مجلس الإدارة
محمد أحمد زكي
Mohammed Ahmed Zaki Board Secretary